

Woodstock Elementary School

Portland Public Schools 5601 SE 50th Avenue * Portland, OR 97206 Phone: 503.916.6380 * Fax: 503.916.2688

Welcome to Woodstock Elementary

August 27, 2024

Welcome to the 2024-2025 School Year at Woodstock Elementary! We are excited to meet students and families new to our community and to reconnect with those returning.

Creating engaging, affirming, and meaningful learning is a blend of expertise and empathy. Teachers will tap into students' curiosity, integrating activities, visuals, and hands-on learning. With the acknowledgement and understanding of each student's unique assets and learning styles, teachers will affirm their individual identities and build rapport. As their relationship grows, teachers will solidify student learning through creating meaningful connections with relatable and real-world activities.

We're excited for this coming year and partnering with your family to truly create a learning experience that will help all students thrive.

As you look through this packet, please be sure to review the information and paperwork. There are some important documents, including one that should be returned to help support the safe arrival and dismissal of your child. Please be sure to complete the Individual Dismissal Procedures form, which is also available on the school website. If there are any changes to your child's dismissal plans throughout the year, please update and resubmit the form to the school.

We are honored for this opportunity to work with your child and your family this year. As we move forward, our values of Perseverance, Integrity, Curiosity, and Compassion will remain as the guiding light, as well as our foundation.

Thank you for being a part of the Woodstock School Community!

With Woodstock Pride,

Seth Johnson, Principal Woodstock Elementary



伍德斯托克小学

波特兰公立学校

5601 SE 50th Avenue * Portland, OR 97206 电话:503.916.6380 * 传真:503.916.2688

欢迎来到伍德斯托克小学

2024年8月27日

欢迎来到2024-2025 学年的伍德斯托克小学!我们很高兴见到新加入我们社区的学生和家庭,也很高兴见到重返伍德斯托克的学生和家庭。

创造具有参与性和认同性的有意义的课堂是专业知识和同理心的结合。教师将激发学生的好奇心,将教学活动、视觉教具和实践教学结合起来。通过肯定和理解每个学生的独特资产和学习风格,教师将认同他们的个人身份并建立融洽的师生关系。随着师生关系的发展,教师将通过创造与学生和现实世界相关的有意义的教学活动来进一步巩固学生的学习。

我们对新学年倍感兴奋。让我们携起手,真正创造一种帮助所有学生茁壮成长的学习体验!

当您查看此文件包时, 请务必阅览里面的信息和文件。有一些重要文件, 其中包括一份应填写并归还的表格, 以帮助确保您的孩子上学和放学的安全。请务必填写"个人放学程序表"(Individual Dismissal Procedures form), 该表可在学校网站上找到。如果您孩子的放学计划在学年期间有任何变动, 请更新表格并提交给学校。

我们很荣幸今年有机会与您及家人和孩子一起合作。在我们前行的路上,我们的同情心、好奇心、正直与毅力等价值观将仍然是我们的指路明灯和坚定基石。

感谢您成为伍德斯托克学校社区的一员!

怀着伍德斯托克的自豪感,

Seth Johnson,校长 伍德斯托克小学